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Toelichtende nota 
 

Graag had ik de cijfers ontvangen van het totaal aantal nieuwe domicilie-entiteiten en dit gesplitst in nieuwbouw en 

bestaande gebouwen. Men spreekt zoveel over betonstop en dat men meer moet gebruik maken van de bestaande 

patrimonium. Hoe zijn de reële cijfers in Mechelen en dit sinds 2013 tem 2016. 
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